
                                                                                                                                       
 

 

 
 

Day 01 On Arrival/ Taoyuan/ Hotel (X) 

Assemble at the Airport for your departure flight to Taipei, Taiwan. Upon arrival at Taoyuan C.K.S Airport, you 

will be welcomed and transferred to the hotel, then go to shopping circle around Taoyuan station on your own . 

 

Day 02 Taoyuan/ Take Bullet Train in the morning/ Taipei/ Take Mass Rapid Transit/ National Taiwan 

Democracy Memorial Hall/ Chiufen/ Miaoli/ Flying Cow Leisure Farm-experience the ranch living and close to the 

nature (B/D) *Lunch own expenses in Chiufen 

*National Taiwan Democracy Memorial Hall: Is the most impressive monument to the great Chinese Hero.  The hall’s 

enormous marble adifice towers over landscaped garden, graceful pavilions and placid ponds The bronze statue of late 

President Chiang Kai-Shek looks out over the city from the main building. 
*Chiufen: To see the old fashioned way of life that still  

exists. With the aura of an old mining that still apparent,  

Chiufen radiates a variety of emotions.  

*Flying Cow Leisure Farm: Experience the ranch living and close to the nature 

 
Day 03 Miaoli/ Wu Fong Earthquake Museum/ Peacock Garden/ Wen Wu Temple/ Mao Wan Yeh’s House/ Donpo 

Tilun Hot Spring (B/L/D) 

*Earthquake Museum: To commemorate the earthquake of 921 in Taiwan. There's a lot of information  about 

earthquake and something related about the terror earthquake of 921. 

*Peacock Garden: There is a garden swarming with peacock. 

*Wen Wu Temple: The temple to enshrine and worship Confucius, Guan Gong and Yue Faye 

*Donpo Tilun Hot Spring: Nantou, a big tour county in Taiwan, not only has rich recreational tour resources, 

but also has beautiful and comfortable scenery. Tonpo is famous for the groundwater (hot spring). Tourist can 

also relax here to enjoy the Indoor & outdoor SPA Hot Spring facilities in the resort. The resort is also 

surrounded unexplored forests, the unpolluted fresh air, clear creeks and the untouched wild animals. 

 
Day 04 Donpo/ Taipei/ Tamsui Old Street/ Fisherman  

Wharf/ National Palace Museum/ Handicraft Center/  

101 Shopping Mall-Observatory own expense/ Shihlin  

Night Market (B/D) 

*Tamsui Old Street: It’s a place where the Tamsui River meets the Taiwan Strait . More than just a great place for fresh 

seafood, nature provides the town with beautiful views. Like Keelung, Tamsui has a colorful history. 

*Fisherman Wharf: You can see one of the famous view “sunset in Tamsui” there. You can take the boat go through the 
“Blue Way” to Tamsui Old Street. It’s Meteor Garden Photography place. 

*National Palace Museum: The world's largest assemblage of priceless Chinese art treasures, one which spans Chinese's 

nearly 5,000 year history.  
*101 Shopping Mall: Enjoy your shopping in the  tallest building in the world. 

*Shihlin Night Market: Great place of local handicrafts, clothes, toys, tasty local snacks and souvenirs 

 
Day 05 Free Leisure till Departure (B) 

After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Taoyuan C.K.S. Airport. 
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第一天 接機/桃園/可自行前往站前商圈 (不包餐) 

集合於國際機場，準備搭乘豪華客機前往美麗寶島台灣，抵達後將由專業導遊接機前往住宿之飯店後，即可自行

前往站前商圈。 

 
第二天 桃園/早上體驗高鐵/台北/轉乘 MRT/台灣民主紀念館/九份/苗栗/飛牛牧場-參觀收割牧草、餵牛、擠牛奶等

活動 (早/晚餐) *午餐自理於九份品嚐小吃 

*台灣民主紀念館:整個建築充分顯示中國特色之美，氣 

勢雄偉，公園內名花異卉，小橋流水，景觀壯麗。 
*九份: 它是昔日的金礦產區,也是今日的電影悲情城市的外景地。那裡可以品嘗草仔粿、蕃薯芋頭丸、潮洲魚丸

等各式小吃。 

*飛牛牧場: 牧場內有蝴蝶生態區、可愛動物區、有機 

菜園、翠綠森林等，讓遊客體驗一趟自然之旅。還可以 

參觀收割牧草、餵牛、擠牛奶等活動。 
 

第三天 苗栗/霧峰地震博物館/孔雀園/文武廟/毛王爺之家/東埔溫泉-穿泳衣戴泳帽 (早/午/晚餐) 

*霧峰地震博物館: 參觀 921 大地震之遺跡, 並有許多地震的相關資料。 

*孔雀園: 是環湖公路一座迷你動物園，飼有兩百多隻孔雀及名貴禽鳥。 

*文武廟: 位於日月潭山腰上，因供奉孔子、岳飛以及關羽而得名。廟宇以金黃色為主，巍峨聳立，氣勢非凡，值

得細細欣賞以及品味。 

*東埔帝綸溫泉: 東埔帝綸溫泉屬於南投縣信義鄉，位於陳有蘭溪畔，郡大山，望鄉山的山腳下，對面是玉山北峰

尾稜，各方山古匯集地，造成氣流季風的障壁，因此東埔四季如春，冬暖夏涼。此處的溫泉為弱鹼性碳酸氫鈉

泉，水溫約攝氏 45 度，並附有露天及室內溫泉 SPA 水療館，及各項 SPA 設施，遊客可在此盡情享受泡湯樂趣。 

 

第四天 東埔/台北/淡水老街/漁人碼頭/故宮博物院/辟邪展示館/ 101 購物中心-觀景台自費/士林夜市 (早/晚餐) 

*淡水老街: 可以品嚐到美味的阿婆鐵蛋、阿給、淡水魚丸等都是不可錯過的道地美食，還可以欣賞百年歷史 

的老鎮以及著名的淡水日落。 

*漁人碼頭: 遠眺觀音山，欣賞台灣八景之一的「淡江夕照」，流星花園拍攝地點。 

*故宮博物院: 是一座中國宮殿式的建築。其中收藏近七十萬件國寶包括寶藏、名人書畫、陶瓷器、銅器、翡翠、

雕刻、錦屏、刺繡和歷史文物。 

*101 購物中心: 在世界上最高的大樓享受寬廣、舒適的購物樂趣‧  

*士林夜市: 士林夜市是台北夜市中最具規模的一個，商品價廉物美、貨品齊全。人潮絡繹不絕。 

 
第五天 送機 (早餐) 

送往機場，搭乘豪華客機返回甜蜜的家。 

 

風味餐：飛牛牧場餐、邵族風味餐+三杯雞、東埔梅子餐、鐵木真蒙古烤肉鴛鴦麻辣火鍋自助餐 
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